
Steigen kommune

MØTEPROTOKOLL

Steigen kommunestyre

Møtested:
Møtedato:

Rådhuset, Leinesfiord
07.11.2013 Tid: Kl. 09:00-15:30

Til stede på møtet:

Medlemmer: SP: Asle Schrøder, Sissel Grimstad, Salve Kildahl
AP: Fred Eliassen, Torbjørn Hjertø, Evy Røymo
V: Thor Holand, Hilde Husøy
FRP: Magne Vik,
Pensjonistpartiet: Robert Dearsley, Astri G. Valberg
Rødt: Kjersti Synnøve Olsen

Forfall: AP: Hanne Aasvik
SV: Odd Rikard Bredal
V: Kjersti Gylseth
KRF: Thomas Fjordbak Jensen

H: Elisabeth Hetzler
Varamedlemmer: AP: Truls Hansen

SV: Mette Bolsøy
V. Gunnar Svalbjørg
KRF: Torhild Nilsen
H: Kjell T. Arntsen

Fra adm: Roy Hanssen, Inge Albriktsen, Tordis Sofie Langseth, Siv Johansen,
Lisbeth Aalstad

Innkalling: Godkjent.

Merknader:
Under behandling av sak 50113 ble habiliteten til Gunnar Svalbjørg tatt
opp til behandling på grunn av hans jobb som plan- og miljøvernleder.
Han ble enstanmig erklært habil.
Under behandling av sak 5lll3 ble habiliteten til Evy Røymo tatt opp til
behandling da hun er gift med styreleder i Helnessund Slip, jfr.
Forv.lovens $ 6. Hun ble ensternmig erklært inhabil i saken.

Behandlede saker: 48-521 13

Spørretime:
Spørsmål fra Salve Kildahl:
< I formannskapssak 27170 ble det inngått avtale med Steigen Sportsklubb og Steigen
kommune om bygging av kunstgressbanen, der kommunen skulle stå som byggherre for å fü
momsen tilbake. Men kommunen skulle ikke ha noen utgifter utover momsen, som vi da ville
fü refundert. Banen ble bygget og ferdigstilt mars 2011.
Så av formannskapssak 22112 søker sportsklubben om å få ettergitt et forskuttert beløp på lff.
87 .893,- formannksapet vedtok da at kravet skulle opprettholdes til sluttregnskapet var ferdig.
Ser så i Nordsalten Avisa den25ll0 2013 atNordland fldkeskommune inndrar 250.000,- i
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ikke utbetalte spillemidler, og ebentuelt noe av de utbetalte spillemidlene hvis det ikke
leveres et revidert regnskap.
Lurer da på hvorfor det ikke er levert, og hvilke økonomiske konsekvenser ftir det for
kommunen.>
Fred Eliassen svarte:
Regnskapet skal leveres før 20.12.13.

Spørsmål fra Sissel Grimstad:
Spørsmål vedrørende prosjektmidler til <<vfures unga, vårres framtiô.

Siv Johansen svarte:
Skjønnsmidler kr. 740.000,- brukt i 2012 og20l3 inn mot familiesenteret. Ny søknad levert
inn. Evaluering gjøres av f,lkesmannen. Pengene brukes på tverrfaglig arbeid gjennom
familiesenteret. Saken var oppe til ny behandling i juni2012.

Spørsmål 1 fra Robert Dearsley:
< Folkehelseprosjektet: Skal kommunestyrettainitiativ til at innbyggerne fÌir fullgod
informasjon og dermed blir oppmuntret til engasjement i prosjektet?>

Siv Johansen svarte:
Hele komunen har ansvar for folkehelse. For 2013 ble det vedtatt en midlertidig reduksjon av
folkehelsekoordinatorstillingen. Stillingen er vedtatt lut2014. Synes det er positivt hvis
kommunestyret viderefører stillingen i fremtiden.

Spørsmål2 fra Robert Dearsley:
<<Politianalyseutvalget: Vil kommunestyret utarbeide en gjennomarbeidet og omforent
uttalelse som kan bli stående som kommunestyrets innstilling til saken?>

Asle Schrøder svarte:
lnformasjon er kommet fra politiet ved Petter Grønås om hva som er fremtidsutsiktene i

Nord-Salten. Dette skal tas opp som en egen sak i et senere kommunestyremøte.

Underskrifter:
Truls Hansen
Gunnar Svalbjørg

Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det som ble
bestemt pâmøtet.

Truls Hansen (sign.) Gunnar Svalbjørg (sigr.)
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SAKSLISTE

Arkivsaksnr.
Tittel
rl/562
HTT',RSKAPSMELDING STEIGEN KOMMT]NE EIERSKAPSMELDING

13/1033
\TURDERING AV OPPMÁ,LING, BYGGBSAK OG
PLANSAKSBEIIANDLING TIt SELVKOST

13/10s1
INDUSTRIOMRÅDE HT' LNESSUND

t3/126
KOMIWT]NESTRUKTUR



48113

EIERSKAPSMELDING STEIGEN KOMMUNE
EIERSKAPSMELDING

Innstilling:

Forslag til vedtak
Steigen kommunestyre vedtar rådmannens forslag til eierskapsmelding.
Kommunestyrettar forslag til prinsipper for godt eierskap til orientering.
Eierskapsmeldingen rulleres en gang i kommunestyreperioden eller når kommunestyret finner
det formålstjenlig.

Behandling

Tilleggsforslag fra Asle Schrøder:
<<Formannskapet bes ta tak i eierskapsstrategiene for de enkelte selskapene/virksomhetene og
legge disse fram for kommunestyret iløpet av 1. halvår 2074.>>

Vedtak:
Enstemmig som forslag til vedtak med tilleggsforslag fra Asle Schrøder.

Vedtaket lyder da slik:
Steigen kommunestyre vedtar rådmannens forslag til eierskapsmelding.
Kommunestyret tar forslag til prinsipper for godt eierskap til orientering.
Eierskapsmeldingen rulleres en gang i kommunestyreperioden eller når kommunestyret finner
det formålstjenlig.
Formannskapet bes ta tak i eierskapsstrategiene for de enkelte selskapene/virksomhetene og
legge disse fram for kommunestyret iløpet av 7.halvär 2074

49/13
BOSETTING AV FLYKTNINGER FOR 2014

Innstilling:

Steigen kommune vedtar å bosette inntil 10 flyktninger i 2014 avhengig av boligsituasjonen i
kommunen.

Behandling:

Forslag fra FRP v/Magne Vik:
<Steigen FRP foreslår på grunn av manglende utredning i forhold til den økonomiske
redegjørelsen i sakspapirene, at Steigen kommune sier nei til at vi skal bosette inntil 10 nye
flyktninger í2014. Steigen FRP foreslår dette da det kun foreligger hva kommunen ffir i
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tilskudd, det står ingen ting om hvordan dette balanseres opp mot utgifter i forhold til
bosetning av flyktninger i kommunen.
Vi kan ikke si ja til flyktninger uten at vi vet hvordan vi skal kunne håndtere dette

økonomisk.>

Vedtak:
Ved alternativ votering mellom administrasjonens forslag til vedtak og forslag fra Magne Vik
ble administrasjonens forslag vedtatt med 16 mot I stemme.

s0l13
VTJRDERING AV OPPMÅLING, BYGGESAK OG PLANSAKSBEHA¡IDLING TIL
SELVKOST

Formannskapets forslag til vedtak:

Kommunestyret vedtar ã øke gebyrene for byggesak med 35 Yo ogfor oppmåling med30 Yo

med virkning fra 1. januar 2014.

Behandling:

Forslag fra Magne Vik:
<Steigen FRP ønsker å fremme et alternativt forslag i sak 50/13, hvor ønsker at Steigen

kommune setter av ca 100. 000 til støtte til hver av søkerne som ønsker âbygge bolighus.
Tilskuddet skal også gjelde tilflyttere som ønsker å bosette seg og som ønsker å bygge her i
Steigen, med en <<kontrakt> om at de må bo i kommunene i minst 5 år, eller måbeløpet (eller
deler av beløpet) betales tilbake.

Steigen FRP foreslår at kommunestyret tenker sog om i denne saken. Staigen kommune er
allerede en av landets dyreste <gebyr-kommune> å bo i. Vi ønsker at folk skal flytte til
kommunen, men vi gir motstridende signaler når vi øker slike gebyr og avgifter. Andre
kommuner gjør motsatt når de ønsker å lokke nye innbyggere til kommunen, eller ønsker at

innbyggerne skal bygge nye hus. Vi i Steigen FRP er helt imot en slik gebyrøkning og mener

at dette vil skade mer på sikt enn det vil hjelpe kommunen i forhold til det økonomisketføret
vi har havnet oppi.
Kommunen vil tjene på å beholde innbyggerne som ønsker âbygge, samt nytilflyttere i
forhold til hva vi får igjen - tllført gjennom midler som f.eks. ((ammeoverføringer>> fra
Staten. Dette vil vi tjene på sikt, og vi er nødttll å tenke langssiktig. Vi kan ikke hele tiden
drive med hastig flammeslukking, vi må arbeide forebyggende.>

Forslag fra Torhild Nilsen:
<<I(ommunestyret vedtar â øke gebyrene for byggesak med 25 o/o og for oppmåling med 20 Yo

med virkningfra 1. januar 2014;>

Forslag fra Robert Dearsley:
<Steigen Pensjonistparti vil at økningen på satser for byggesaker, oppmåling og plansaker

følger den vanlige prisindeksen hvert år.>
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Vedtak:

Forslag fra Magne Vik falt med 16 mot 1 stemme.
Forslag fra Robert Dearsley falt med 14 mot 3 stemmer.
Formannskapets forslag ble vedtatt med 12 moI5 stemmer

sUt3
INDUSTRIOMRÅDE HELNES S[]ND

Formannskapets forslag til vedtak:
Steigen kommunestyre viser til vedtak i kommunestyret i sak 5L/12 og i sak 27113 ang
Industriområde og Kai i Helnessund, og vedtar å utvide den opprinnelige låneramma pâ6,5
mill kr med inntil 2,3 mill kr til totalt ei låneramme på 8,8 mill kr. Lanet blir tatt opp på de

s¿unme vilkår som i sak 51172:3 års avdragsfrihet.

Behandling:

Forslag fra Kjersti Synnøve Olsen:
<Steigen kommune ønsker å utsette ytterligere utvidelse av låneramme til finansiering av

industriområde i Helnessund inntil prosjektet er ferdigstilt og et oversiktlig regnskap

foreligger.>

Vedtak:
Forslag fra Kjersti Syrnøve Olsen falt med 15 mot 1 stemme.
Formannskapets forslag til vedtak ble vedtatt med 15 mot I stemme.

52113

KOMMUNESTRUKTUR

Behandling:

Forslag fra FRP v/lVlagne Vik:
<Steigen FRP foreslår at kommunengår umiddelbart i direkte forhandlinger med B,odø

kommune i forhold til sammenslåing av kommunene.
Det er nå vi eventuelt kan forhandle oss til gode vilkår for kommunen. Det nytter ikke å
forhandle om gode vilkår når vi på et senere tidspunkt eventuelt blir tvangssammenslått, eller
at andre kommuner kommer oss i forkjøpet med forhandlinger. Det koster oss ikke mye à gâi
forhandlinger med Bodø om saÍrmenslåing. Når det foreligger et

forhandlingsdokument/resultat, kan vi g innbyggerne et tilbud om hva det kan bety for
kommunen å bli sammenslått med Bodø, og avg¡øre dette ved evt. En folkeavstemming.>
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Forslag fra AP og Venstre:

<<Regjeringen har varslet endringer i dagens kommunestruktur som en av sine
prioriterte saker i den inneværende stortingsperioden. Dette kommer til å bli en viktig
sak som vil berøre kommunene på mange viktige områder som f.eks. økonomiske
rammebetingelser, interkommunalt samarbeid, samferdsel, sysselsetting og demokrati.
For å være beredt til å møte de utfordringene som dette innebærer nedsetter

kommunestyret et utvalg som skal jobbe med spørsmål rundt framtidig
kommunestruktur.

Mandatet blir å

' kartlegge hva som er viktig i forhold til kommunestruktur for å ivareta
innbyggerne i Steigen sine framtidige interesser

' forhandsvurdere muligheter og alternativer

' bidra til en god debatt i Steigen

. utvikle god kontakt og godt samarbeid med til de øvnge Saltenkommunene

' vurdere behov for en eventuell konsekvensutredning sammen med andre

kommuner hvis/når utviklingen nasjonalt, regionalt og lokalt tilsier det

' orientere og fremme forslag for kommunestyret

Utvalget skal bestå av ordfører, opposisjonsleder, en oppnevnt av rådmannen og en fra
AP.)

Vedtak:

Forslag fra FRP falt med 16 mot 1 stemme.

Forslag fra Arbeiderpartiet og Venstre ble enstemmig vedtatt.

Møtet hevet.
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